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Referat af møde i 

 

 

Studienævn for HA 

Torsdag d. 13. januar 2022 

Klokken 10.00 – 13.00 (afsluttet cirka) 

Teams 

 

 

Til stede: Tina Lundø Tranekjer, Nils Karl Sørensen, Knud Sinding, Kenneth Schultz, Martin Senderovitz 

Ikke til stede: Julie Ellelund Hejrebjerg Rothgarn, Emily Marie Christensen  

Administration til stede under hele mødet: 

 Dorthe Sjørslev Rasmussen (referent) 

Administration til stede under punkt 1 – 3: 

 Lise Abrahamsen, Kirsten Høg 

Administration til stede under punkt 4 – 6: 

 Louise Folkestad, Julie Udbye Nielsen, Brian Kjær Jepsen 

 

 

1. Godkendelse af referat 
1.1. Konstituerende møde d. 14. december 2021 

 
Godkendt uden bemærkninger. 
 
2. Studienævnets arbejde 
 
Tina Lundø Tranekjer motiverede kort punktet. Tina Lundø Tranekjer orienterede herefter om, at der har 
været inviteret til møde for nye studienævnsmedlemmer på det erhvervsøkonomiske område hvor der blev 
givet orientering om en række praktiske og formelle forhold. 
 
Tina Lundø Tranekjer introducerede, og orienterede, herefter om forskelligt knyttet til studienævnets og 
studieleders arbejde og funktionsområder. 
 
For så vidt angår sagsbehandling, kan denne ske, og følgende afgørelser træffes, i både studieleders og 
studienævnets funktionsområder. 
Hvor der er tale om afgørelser truffet af studieleder er der tale om faktisk forvaltningsvirksomhed. Disse 
afgørelser følges ikke af klagemulighed. 
Hvor der er tale om afgørelser truffet af studienævn gives der klagemulighed, og der følger klagevejledning 
i afgørelsesteksten. 
Sagsbehandling sker i møder, og i skriftlig høring. 
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I studienævnet er andre væsentlige arbejdsopgaver blandt andre: 
- Sikring af kvalitet i uddannelserne. Herunder f.eks. behandling af f.eks. halvårlige 

Undervisningsevalueringer, Studiemiljøundersøgelse, input ved udarbejdelse af 
Uddannelsesberetning, Evaluering af hele uddannelser. 

- Sikring af udvikling i uddannelser, og drift af uddannelser. Herunder f.eks. alignment af 
sprog i uddannelser, sikring af ensartede tilbud til studerende på samme uddannelse på 
tværs af campusser, kvalitetssikring af alle aspekter af uddannelsesudbud. 

- Arbejde med faglige strukturer, medvirken til skabelse af sammenhængskraft mellem fag 
og studier. 

- Sikring af faglige strukturer omkring interne og eksterne faglige samarbejder, og 
faktorer, som er afhængige af blandt af fagligt indhold i udbudte fag. F.eks. supplerende 
fag til cand.merc. og cand.merc.aud. for mulighed af sikring af opfyldt adgangsgrundlag, 
faglig sparring med eksterne samarbejdspartnere. 

 
Tina Lundø Tranekjer orienterede herefter om ændret ramme omkring HA Forum i regi af SDU Business 
School. Pr. 1. januar 2022 er studieleder formand for HA Forum, og varetager således ledelsen af opgaverne 
forankret heri. Det blev understreget at der er fokus på, at samarbejdet mellem HA Forum og studienævnet 
er et fokuspunkt, og at der arbejdes med at sikre styrkelse af relationen og samarbejdet. 
Der er p.t. inviteret til et første møde mellem HA Forum og studienævnets medlemmer i januar 2022. Der 
er dog en risiko for at der aflyses set i lyset af p.t. manglende mulighed for afholdelse af fysiske møder. 
 
Tina Lundø Tranekjer orienterede afslutningsvist kort om elementer omkring AACSB processen, og den rolle 
studienævnet har indgået med i forhold til den. For så vidt angår en eventuelt fuldstændig gennemgang af 
HA uddannelsen, og en eventuel følgende ændring af studieordningen vil dette ikke ske i fuldstændighed 
før AACSB processen er afsluttet. 
Dog kan der naturligvis løbende diskuteres, og initieres innovative og forbedrende, tiltag omkring 
uddannelsen løbende.  
 
3. Undervisning og eksamen 

3.1. Eksamensplan S22 BA - Fællesfag 
 
Orienteringen blev modtaget. 
 
4. Praksis og principper 
 
Intet at behandle. 

 
5. Orientering om afgørelser fra Styrelse, Rektorat og Meritankenævn (lukket punkt) 
 
Intet at behandle. 
 
6. Behandling af ansøgninger vedr. dispensation og merit (lukket punkt) 
 
- 
 
7. Meddelelser 

7.1. Referat af møde i Studienævn for SJSE d. 7. december 2021 

7.2. Dagsorden for konstituerende møde i Studienævn for SJSE d. 18. januar 2022 

7.3. Dagsorden for møde i Studienævn for SJSE d. 18. januar 2022 

7.4. Dagsorden for konstituerende møde i Studienævn for MEME d. 3.januar 2022 

7.5. Dagsorden for møde i Studienævn for MEME d. 11. januar 2022 

7.6. Referat af møde i Studienævn for cand.public. d. 14. december 2021 

7.7. Referat af konstituerende møde i Studienævn for cand.public. d. 14. december 2021 
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7.8. Dagsorden for møde i Studienævn for cand.public. d. 18. januar 2022 

7.9. Referat af konstituerende møde i Studienævn for cand.merc. og cand.merc.aud. 16. december 

2021 

- 

 

8. Eventuelt 
 
Kenneth Schultz orienterede om igangværende forespørgsel om tilladte filformater ved aflevering af 
eksamensbesvarelser. I sammenhængen blev bilag med retningslinjer for skriftlige opgaver nævnt, og at det 
muligvis er muligt at fremsøge forskellige versioner at bilaget, blandt afhængigt af hvilken campus man 
søger relateret til. 
Forslag omkring udarbejdelse af fælles bilag med formalia for skriftlige stedprøver. Dette kan dog blive 
vanskeligt af en række årsager. Forslaget er noteret. 
 

 
Tina Lundø Tranekjer   Dorthe Sjørslev Rasmussen 
Studienævnsformand   Studienævnssekretær 


